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Bestyrelsens beretning 
 

Bestyrelsen er som lovet gået i gang med en mere systematisk indsamling af foreningernes mening om 
Ballerup Kommunes tilbud og service på idrætsområdet. Vi har taget udgangspunkt i DIF’s 
tilfredshedsundersøgelse fra efteråret 2021, hvor vi har identificeret de punkter i undersøgelsen, hvor 
Ballerup scorer lavt, og hvor vi som paraplyorganisation føler, vi har mulighed for at gøre et stykke arbejde. 

Ud af de 26 punkter, som DIF’s undersøgelse indeholder, udvalgte vi på den baggrund 5, hver indeholdende 
en række spørgsmål. Disse blev sendt ud til vores medlemmer i starten af december, og vi har fået svar fra 
ca. en fjerdedel. De sidste svar er kommet for få dage siden, og vi er nu i gang med at uddrage nogle 
fællesnævnere, som vi kan arbejde videre med. 

Selvom det er for tidligt at uddrage konklusioner, så kan vi allerede nu konstatere, at holdningen blandt de 
fleste af de klubber, som har svaret er relativ positiv, hvilket jo ikke rigtig stemmer med scoren i DIF’s 
undersøgelse. 

Når vi har bearbejdet materialet, er det vores hensigt at henvende os til Kulturchefen i Ballerup Kommune. 
Desværre er denne stilling for tiden vakant. Vi havde set frem til at arbejde sammen med Jens Overgaard, 
men han er jo som bekendt fratrådt og er nu direktør i DGI Nordsjælland. Man kunne eventuelt vælge at 
adressere en person højere i organisationen, men vi mener at Kulturchefen er det rigtige niveau at starte 
med. 

Et andet emne vi har arbejdet med i det forløbne år, er kommunens måling af udnyttelsen af 
idrætsfaciliteterne. Det har været svært at få data, som ikke kræver længere analysearbejde for at forstå. 
Men her har vi allieret os med den nye chef for Ballerup Idrætsby Rune Holm Andersen. Han er også meget 
interesseret i at kunne få adgang til disse data, og arbejder derfor på at få en online tilgang til målingerne. 
Så her afventer vi, om hans anstrengelser vil give frugt. 

Af andre emner der har været oppe kan nævnes: 

 Rekruttering af foreninger – bestyrelsen opfordrer alle til at anbefale os til klubber, som ikke er 
medlemmer 

 Fælles lønudbetaling – bestyrelsen opfordrer dem, der har interesse heri til at undersøge 
mulighederne nærmere. 

BMSI er fortsat repræsenteret i Halfordelingsudvalgt ved Uffe Mortensen og i Folkeoplysningsudvalget ved 
Karsten Friis. 

Til sidst skal foreningerne mindes om, at det er muligt at søge tilskud til træneruddannelser i BMSI-
jubilæumsfond. 


